

[Text]

Convention. The Office of the High Commissioner for Refugees is not creating Conventions. It might organize meetings every year to get states to agree on certain points regarding refugees. There have been a number of conferences and on-going consultations in this regard.

Senator Stollery: Perhaps they ought to organize a conference on this problem.

The Deputy Chairman: On behalf of the committee I would like to thank Mrs. Badiani and Mr. Van der Veen for being with us and giving us a rather different perspective of the problem we are facing. Honourable senators, our next meeting will be held next Tuesday when the Senate rises.

The committee adjourned.

[Traduction]

pour les réfugiés ne crée pas de conventions. Il pourrait tenir des réunions chaque année pour que les États s'entendent sur certains points au sujet des réfugiés. À cet égard, un certain nombre de conférences ont été tenues et il y a une consultation suivie.

Le sénateur Stollery: Il faudrait peut-être organiser une conférence sur ce problème.

Le vice-président: Au nom du comité, je tiens à remercier M^{me} Badiani et M. Van der Veen d'être venus témoigner et de nous avoir présenté un point de vue assez différent sur le problème auquel nous faisons face. Honorables sénateurs, notre prochaine réunion se tiendra mardi, après l'ajournement du Sénat.

La séance est levée.